
Notes:
1.	 The resident certificate of the beneficiary must coincide with the death certificate as for the age of the beneficiary. We shall not accept in the event of  

a fraud.
2.	Application for membership must be subject to the board meeting for approval and shall become valid six months after settling all the expenses.
3.	 The beneficiary shall be only limited to parents, spouse and themselves, not exceeding 65 years old.
4.	 I hereby agree and certify that the above information provided is true and correct after submitting the form.

All the application for membership must be subject to the examination and approval of the board of directors. The board shall have the right to reject any 
application without explaining the reasons. As to the payment and other detailed information, please dial 6741-0989 to contact Miss Chen of the secretariat.  

注意：
1.	凡福荫人年龄居民证必须与死亡证书符合，如属欺诈， 概不受理。
2.	入会申请须待董事部开会批准，并计清一切费用满六个月方为有效。
3.	福荫人只限定父母，配偶与自身，不得超过六十五岁。
4.	提交此表单后，本人同意并证明上述填报的资料均属真实及正确。

所有堂籍的申请皆须经过本堂理事会的审批。理事会有权拒绝任何入会申请而无需
加以说明理由。付款及其他详情可致电：6741-0989与秘书处（陈小姐）联系。


